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            OBEC  RADOŠOVCE 
Obecný úrad 188, 908 63 Radošovce 

 

 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Radošovciach 

konaného dňa 7. júna 2023 o 19.00 hod. vo svadobke  KD v Radošovciach. 

 

Predsedajúca: Mgr. Iveta Matúšová 

  

Prítomní:  doc. Ing. Martin Hromada, PhD.  

Ján Štepanovský     

Tomáš Rajčák     

Ing. Ján Pekar     

Ing. Jozef Stúpal      

Mgr. Viktor Gréč     

Mária Kuchárková    

   

Zapisovateľka :          Veronika Šrámková                                          

     

       

Program :  
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Prerokovanie záverečného účtu 

4. II. zmena rozpočtu na rok 2023 

5. Čerpanie rezervného fondu 

6. Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce 

7. Žiadosti občanov 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver       

 

K BODU 1 : Otvorenie zasadnutia 

 

Starostka privítala prítomnú verejnosť a stručne informovala o realizovaných prácach za posledné 

obdobie.  
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Následne skonštatovala, že je prítomných 7 poslancov, čo je nadpolovičná väčšina poslancov a preto 

je Obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

a) Schválenie overovateľov zápisnice  

Za overovateľov zápisnice určila p. poslancov Mgr. Viktora Gréča a p. Máriu Kuchárkovú, za 

zapisovateľku p. Veroniku Šrámkovú. 

 

Uznesením č. 57/2023 boli za overovateľov zápisnice schválení Mgr. Viktor Gréč a p. Mária 

Kuchárková. 

 

Za: 5  

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 2 /Mgr. Viktor Gréč, p. Mária Kuchárková/ 

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

K BODU  2 : Schválenie programu - starostka prečíta navrhovaný program a navrhla a vysvetlila 

zmenu bodu č. 2.  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu 

3. Prerokovanie záverečného účtu 

4. II. zmena rozpočtu na rok 2023 

5. Čerpanie rezervného fondu 

6. Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských zariadeniach, 

ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce 

7. Žiadosti občanov 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver       

 

Uznesením č. 58/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo navrhovaný program. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  3 : Prerokovanie záverečného účtu - predložila starostka, oboznámila prítomných s 

obsahom. Záverečný účet obce zobrazuje prehľad hospodárenia obce za uplynulý kalendárny rok, 

prehľad aktív a pasív, prehľad prijatých a poskytnutých dotácií, prehľad o prebytku alebo schodku 

rozpočtového hospodárenia obce. Materiál bol zverejnený na webovej stránke obce. Hlavná 

kontrolórka obce navrhuje schválenie bez výhrad.  

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 
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Gréč, predseda – komisia odporúča schválenie bez výhrad.  

 

Uznesením č. 59/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo záverečný účet Obce Radošovce a 

rozpočtového hospodárenia za rok 2022 bez výhrad.  

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

Starostka ďalej uviedla, že súčasťou záverečného účtu je vyčíslenie prebytku rozpočtového 

hospodárenia za rok 2022. Obec Radošovce ukončila rok 2022 s prebytkom vo výške 70 136,- €. 

Prebytok v plnej výške navrhla starostka použiť na tvorbu RF.  

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča schválenie použitie prebytku na tvorbu RF v plnej výške.  

 

Uznesením č. 60/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo použitie prebytku v plnej výške 70 136,- € 

na tvorbu Rezervného fondu.  

 

Za:  7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

K BODU  4 : II. zmena rozpočtu na rok 2023  - predložila starostka a uviedla, že materiál bol 

zaslaný mailom. Úprava rozpočtu sa týka navýšenia príjmových finančných operácií o 50 000,- €  

a zároveň navýšenie kapitálových výdavkov v rovnakej výške z dôvodu financovania spoluúčasti 

obce na vybudovaní odkvapového chodníka na projekte „Zateplenia budovy ZŠ – budova 1. stupňa“.  

Navýšenie finančných operácií príjmových o čerpanie rezervného fondu  na zateplenie školy 50 000,- 

€. Navýšenie kapitálových výdavkov  na zateplenie školy 50 000,- €.  Celkovo sa príjmy aj výdavky 

navýšia o 50 000,- € a rozpočet zostáva vyrovnaný. 

 

Rozpočet pred zmenou 

Obec  bežné výdavky 550 050 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 198 150 

Školstvo kapitálové výdavky 1 850 

Obec kapitálové výdavky 325 970 

Obec finančné výdavky 40 000 

Výdavky spolu 2 116 020 

Obec bežné príjmy 1 646 700  

Školstvo spolu bežné príjmy 136 000 

Obec  kapitálové príjmy 2 000 

Obec finančné operácie 

príjmové 331 320 

Príjmy spolu 2 116 020 
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Rozpočet po zmene 

Obec  bežné výdavky 550 050 

Školstvo spolu bežné výdavky 1 198 150 

Školstvo kapitálové výdavky 1 850 

Obec kapitálové výdavky 375 970 

Obec finančné výdavky 40 000 

Výdavky spolu 2 166 020 

Obec bežné príjmy 1 646 700 

Školstvo spolu bežné príjmy 136 000 

Obec  kapitálové príjmy 2 000 

Obec finančné operácie 

príjmové 381 320 

Príjmy spolu 2 166 020 

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča schválenie zmeny rozpočtu.  

 

Uznesením č. 61/2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo II. zmenu rozpočtu na rok 2023. 

 

Za:  7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0  

Uznesenie bolo schválené.                                                                                                                                               

 

K BODU  5 : Čerpanie rezervného fondu - predložila starostka a uviedla, že Obec stále čaká na 

kontrolu verejného obstarávania, ktorá momentálne prebieha na Envirofonde v projekte Zateplenia 

budovy ZŠ. Obec má povinné spolufinancovanie vo výške 5% a ako povinnosť vzniklo vybudovanie 

odkvapového chodníka okolo zatepľovanej budovy, čo Envirofond zaradil medzi neoprávnené 

výdavky. Odhadovaná výška financií je 50 000,- €. Preto navrhla schváliť čerpanie RF vo výške 

50 000,-€.                                                                                                                                                                               

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča schválenie čerpania v uvedenom  rozsahu. 

Uznesením č. 62 /2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo čerpanie Rezervného fondu vo výške 

50 000,- € na vybudovanie odkvapového chodníka okolo zatepľovanej budovy školy.  

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K BODU 6: Návrh VZN č. 2/2023 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu 

nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce – predložila starostka a povedala, že 

návrh VZN bol zverejnený na webovej stránke obce, bol odoslaný poslancom a finančnej komisii. 

Úprava VZN je z dôvodu legislatívnej úpravy zákona o dotáciách na stravovanie žiakov a detí. 
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Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča schválenie. 

Uznesením č. 63 /2023 Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN č. 2/2023 o určení výšky finančných 

príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so 

stravovaním v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Radošovce. 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU  7 : Žiadosti občanov 

 

a) Žiadosti o pridelenie bytu  v bytovom dome súp. č. 288 – p. Ján Dubnický, byt č. 7, Eduard 

Tomašovič, byt č. 8 – predložila starostka.  

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča uzatvorenie nájomných zmlúv na obdobie 1 rok. 

Uznesením č. 64/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre p. Dubnický Ján, byt č. 

7, Tomašovič Eduard, byt č.8, v bytovom dome súp. č. 288, na jeden rok. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Žiadosti o pridelenie bytu  v bytovom dome súp. č. 144 – p. Vaňková Karolína, byt č. 5 – 

predložila starostka.  

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča uzatvorenie nájomných zmlúv na obdobie 1 rok. 

 

Uznesením č. 65/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie bytu pre p. Vaňková Karolína, 

byt č. 5, v bytovom dome súp. č. 144, na jeden rok. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Žiadosť o vysporiadanie pozemku v časti Vieska - predložila starostka a vysvetlila, že bývalé 

OZ už schválilo kúpu podľa jestvujúceho GP, s čím však vlastníci pozemku nesúhlasili, na základe 

čoho bol vypracovaný GP so zmenami podľa dohody s vlastníkmi pozemku.  

Stanovisko Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného prostredia - Ing. Ján Pekar, 

predseda – komisia odporúča odkúpenie pozemku v rozsahu vypracovaného GP po zmene.  

 

Uznesením č. 66/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje kúpu pozemku v zmysle geometrického 

plánu č. 53/2023, vyhotovil GEOMA s.r.o. Skalica, dňa 11.5.2023, novovytvorená parcela č. 40/6 – 

záhrada, o výmere 25 m2, oddelená od parcely č. 40/3 – záhrada, o výmere 1344 m2, registra „C“ KN, 

zapísanej na LV č. 81, k. ú. Vieska, obec Radošovce, okres  Skalica, od: 

- Michaely Černekovej, bytom Vieska č. 24, Radošovce, spoluvlastnícky podiel 5/24, t.j. 5,21 m2, za 

cenu 1,- €/m2, celkom 5,21 €, 

- Ľuboša Filuša, bytom Vieska č. 24, Radošovce, spoluvlastnícky podiel 5/24, t.j. 5,21 m2, za cenu 
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1,- €/m2, celkom 5,21 €, 

- Lenky Filušovej, bytom Vieska č. 24, Radošovce, spoluvlastnícky podiel 5/24, t.j. 5,21 m2, za cenu 

1,- €/m2, celkom 5,21 €, 

- Pavla Filuša, bytom Vieska č. 24, Radošovce, spoluvlastnícky podiel 5/24, t.j. 5,21 m2, za cenu 1,- 

€/m2, celkom 5,21 €, 

- Aleny Filušovej, bytom Vieska č. 24, Radošovce, spoluvlastnícky podiel 1/6, t.j. 4,16 m2, za cenu 

1,- €/m2, celkom 4,16 €. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Žiadosť o príspevok na úhradu za poskytovanie sociálnej služby v DSS – Zuzana Balážová, 

Radošovce 332  - predložila starostka a vysvetlila prítomným, že sa jedná o našu obyvateľku, ktorá 

je umiestnená v DSS Kráľovnej pokoja Močenok. Žiada o doplatok vo výške cca 171,50 €/mes. 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia neodporúča schválenie žiadosti.                                                                                              

Uznesením č. 67/2023 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úhradu príspevku na poskytnutie sociálnych 

služieb pre Zuzanu Balážovú v zmysle žiadosti.  

Za: 0 

Proti: 7 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

e) Žiadosti o pridelenie nebytového priestoru  v bytovom dome súp. č. 144 – p. Lyudmila Horzov 

– predložila starostka a uviedla, že p. Horzov je zubná lekárka, ktorá má záujem v našej obci 

prevádzkovať zubnú ambulanciu počas celého týždňa. Jedná sa o priestor č. 11 na zdravotnom 

stredisku, jeho výmera je 21 m2. 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – žiadosť nebola prerokovaná na komisii, len na porade poslancov, a odporúčajú 

schváliť žiadosť.  

 

Uznesením č. 68/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje pridelenie nebytového priestoru č. 11 

v objekte Zdravotného strediska s.č. 144, pre p. Lyudmilu Horzov, na dobu neurčitú. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 8: Rôzne 

a) Schválenie predloženia žiadosti o finančný príspevok, zabezpečenia realizácie projektu a 

spolufinancovania projektu „Obnova športovej asfaltovej plochy na multifunkčné ihrisko s 

EPDM pri ZŠ v obci Radošovce“  -  predložila starostka obce a vysvetlila prítomným podrobnosti 

výzvy, do ktorej sa chceme zapojiť a ku ktorej máme vypracovaný projekt. 

 

Uznesením č. 69/2023  Obecné zastupiteľstvo 

I.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

Dôvodovú správu k Návrhu na schválenie predloženia žiadosti o finančný príspevok, zabezpečenia 
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realizácie projektu a spolufinancovania projektu „Obnova športovej asfaltovej plochy na 

multifunkčné ihrisko s EPDM pri ZŠ v obci Radošovce“. 

II.   s ch v a ľ u j e 

a) predloženie žiadosti o finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Obnova športovej 

asfaltovej plochy na multifunkčné ihrisko s EPDM pri ZŠ v obci Radošovce“, realizovaného v 

rámci „výzvy na podanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja“ 

číslo: 2/2023/SRR Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej 

republiky,  ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Radošovce 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu do výšky     

5 % zo sumy predmetnej zákazky, ktorá vzíde z procesu verejného obstarávania (v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci); 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

b) Harmonogram zasadnutí OZ na II. polrok 2023 

 

Po porade poslancov sa určili nasledovné termíny : 13.9.2023, 26.10.2023, 30.11.2023 

 

Uznesením č. 70/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje harmonogram zasadnutí OZ v termínoch 

13.9.2023, 26.10.2023, 30.11.2023. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

c) Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce – predložila starostka a povedala, že 

dokument bol zverejnený na úradnej tabuli obce. Dokument tvorí prílohu zápisnice.  

 

Uznesením č. 71/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

obce na II. polrok 2023. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

d) Odpis pohľadávok na dani z nehnuteľnosti a TKO – predložila starostka a vysvetlila, že sa 

jedná o účtovné nedoplatky vzniknuté na dani z nehnuteľnosti a TKO u ľudí, od ktorých už nie je 

možné tieto vymôcť /úmrtie, zaniknutie firmy/. Jedná sa o: 
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DzN : Bílik Peter 98,98 €, Trispol 32,43 €, Pavol Štefanovič 10,92 €, Terézia Vallová 448,01€, 

Koprna Roman 16,15 €, CELKOM 606,49 €. 

TKO: Lukáčik Pavol 339,94 €, Lukáčik Vladimír  66,38 €, CELKOM 406,32 €. 

 

Stanovisko finančnej komisie, bytovej, pre správu majetku obce, obchodu a služieb – Mgr. Viktor 

Gréč, predseda – komisia odporúča odpísanie pohľadávok.  

 

Uznesením č. 72/2023  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpísanie pohľadávok: 

DzN : Bílik Peter 98,98 €, Trispol 32,43 €, Pavol Štefanovič 10,92 €, Terézia Vallová 448,01€, 

Koprna Roman 16,15 €, CELKOM 606,49 €. 

TKO: Lukáčik Pavol 339,94 €, Lukáčik Vladimír  66,38 €, CELKOM 406,32 €. 

 

Za: 7 

Proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Uznesenie bolo schválené. 

 

K BODU 9: Diskusia 

 

Ing. Ján Pekar sa informoval, či spoločnosť Jednota SD Radošovce doručila žiadosť o  

vysporiadanie pozemkov pri budove na námestí, ktorej je vlastníkom. Starostka odpovedala, že zatiaľ 

jednala s geodetom, ktorý pripravuje návrh, ale žiadosť s konkrétnym návrhom nedoručili.  

Pán poslanec ďalej povedal, že ešte pred dokončením parcelizácie pozemkov IBV Na konci, by sa 

malo začať rokovať o ďalšom postupe - investičnom zámere a navrhol, aby bol tento bod predložený 

na najbližšom zasadnutí Komisie Komisie výstavby, rozvoja územného plánovania a životného 

prostredia. 

 

Ing. Jozef Stúpal požiadal pani starostku o poskytnutie informácií zo schôdze 

s nájomníkmi bytov bytového domu s. č. 288, ktorá je plánovaná na 14.6.2023. 

 

Pani Dobrovodská Štefánia sa informovala na možnosť inštalácie zdvíhacieho zariadenia 

v objekte zdravotného strediska, starostka jej odpovedala, že cenová ponuka je vyčíslená na 14 000,- 

€, ale momentálne nemáme voľné finančné prostriedky na túto investíciu. Ubezpečila prítomných, že 

vôľa zo strany obce určite je a do budúcnosti sa so zakúpením zariadenia počíta.  

Pani Dobrovodská sa opýtala, kde sa nachádza zdvíhacie zariadenie, ktoré darovala po demontovaní 

a zakúpení nového, obyvateľka obce pani Pekarová a bolo prevezené na OÚ a či by sa nedalo použiť. 

Pracovníčka OÚ ju informovala, že zariadenia tohto typu sú vyrábané na mieru a kopírujú sklon 

a dĺžku terénu, ktorý prekonávajú, inštaláciu vykonáva odborne spôsobilá osoba s povinnosťou 

vystavenia revízie na zariadenie, preto toto zariadenie už nie je možné použiť, aj keď je stále uložené 

na OÚ.  

Pani Dobrovodská sa ďalej opýtala prítomných členov DHZ, či stále platí ich ponuka na pomoc pri 

vrátení vyplavených panelov na potoku vo Vieske, páni Martin Daniška a Marián Kudláč jej povedali, 

že nakoľko zo strany správcu toku padol zákaz svojpomocnej úpravy brehu, nemajú toto v pláne. 

Starostka to potvrdila a doplnila, že podľa informácií od zástupcu správcu toku p. Čulena, nedisponuje 

spoločnosť voľnými finančnými prostriedkami a jeho úprava nebude v najbližšej dobe realizovaná. 

Poslanci a prítomná verejnosť diskutovali o tejto téme.  

Pani Dobrovodská tiež upozornila na stav parkoviska na pozemku po bývalom dome rod. Bekových 

a navrhla, aby tu bola položená zámková dlažba a obrubníky, upozornila tiež na nedostatky podkladu, 

ktorý bol použitý pod novo inštalované hracie prvky na spodnej časti tohto pozemku a upozornila, že 

tam prerastá burina a miesto sa bude ťažko udržiavať. Starostka jej odpovedala, že parkovisko je len 

provizórne vytvorené stojisko a malo dočasne riešiť zlú dopravnú situáciu na vrchnej ulici vo Vieske 
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a problém s parkovaním. Úpravu pozemku v okolí hracích prvkov prisľúbila zabezpečiť.   

Pani Dobrovodská sa tiež informovala, prečo sa po kosení cintorína vo Vieske nezametá tak, ako 

v Radošovciach, starostka ju uistila, že všade sa po kosení postupuje rovnako a pokiaľ niektorá časť 

nebola po kosení pozametaná, boli na to objektívne dôvody, napr. konkrétne po kosení cintorína vo 

Vieske začalo pršať a preto sa tam pracovníčka OÚ nedostala bezprostredne po kosení, ale určite to 

urobí dodatočne.  

Pani Dobrovodská pripomenula, že v minulosti bola prisľúbená rekonštrukcia chodníka na spodnej 

ulici vo Vieske a poukázala na nepokosený chodník na spojnici medzi hornou a dolnou ulicou. 

Starostka jej odpovedala, že na rekonštrukciu chodníka momentálne nie sú finančné prostriedky 

a prisľúbila pokosenie, pozametanie a odvezenie suchej trávy z  časti chodníka, na ktorý upozornila.  

Pani Dobrovodská vyjadrila nespokojnosť s rozdeľovaním financií medzi časťami obce a poukázala 

na uprednostňovanie investovania do Radošoviec. Starostka dôrazne odmietla a vylúčila preferovanie 

Radošoviec pred Vieskou a zdôraznila, že najväčšia časť investovaných finančných prostriedkov za 

posledné obdobie smerovali do objektov materskej a základnej školy, ktoré navštevujú deti celej obce 

a  tieto budovy spolu s objektom zdravotného strediska vyžadujú neustále nemalé prostriedky 

z rozpočtu obce a slúžia všetkým obyvateľom.    

 

Pani Mária Dobrovodská vyzvala starostku, aby si prešla hornú ulicu vo Vieske 

a skontrolovala stav priekop pri rodinných domoch. Povedala, že je to vizitka obce ako sú zanesené 

a uviedla konkrétne prípady „načierno a neodborne“ prekrytých priekop a žiadala obec o nápravu. 

Starostka jej odpovedala, že nakoľko priekopa patrí k telesu cesty a uvedená cesta je cesta III. triedy, 

ktorej správcom nie je obec, nemá povinnosť udržiavať ich stav a nie je oprávnená povoliť/nepovoliť 

prekrytie priekopy a teda ani riešiť podnet na zvolanie štátneho stavebného dohľadu, príp. podniknúť 

iné kroky k odstráneniu prekrytia a uvedenia do vyhovujúceho stavu. Povedala tiež, že občania tejto 

ulice, ktorí prišli s konkrétnym podnetom, boli o tomto pouční a bolo im odporučené, aby svoj podnet 

smerovali na Okresný úrad v Senici, odbor dopravy a pozemných komunikácií a Správu ciest TTSK. 

Pani Dobrovodská tiež poukázala na to, že väčšina obyvateľov nemá alebo nevyváža žumpy a odpady 

sú zvedené do spodnej ulice.  

Pani Dobrovodská sa ďalej zaujímala o spôsob a dôvod obsadzovania miesta matrikárky a opýtala sa, 

či a kedy prebehlo výberové konanie. Opýtala sa, či nebolo rozumné prerozdeliť jej prácu medzi 

ostatné pracovníčky OÚ, nakoľko sa jej rozsah a náplň nezdá dostačujúca a myslí si, že na úrade je 

zbytočná prezamestnanosť. Starostka povedala, že na obsadenie miesta matrikárky nie je treba 

vyhlasovať výberové konanie a výber je v jej kompetencii. Uviedla, že Ing. Janu Ilčíkovú oslovila 

preto, že takmer kompletne ovládala prácu na tejto pozícii a keďže chcela plynulo prejsť z pozície 

matrikárky na miesto starostky, chcela sa vyhnúť zdĺhavému zaúčaniu novej pracovníčky, bolo pre 

obec prijatie tejto pracovníčky ideálnym riešením. Za rozsahom úväzku, ktorý sa prijatím novej 

pracovníčky nezmenil, a výberom pracovníčky, si stále stojí.    

 

Starostka prisľúbila, že uverejní oznam v zmysle požiadaviek obidvoch navrhovateliek, 

kedy budú obyvatelia uvedenej časti obce vyzvaní, aby si vyčistili priekopy pred svojimi rodinnými 

domami s tým, že odvoz vybraného materiálu zabezpečí obec. Zdôraznila, že tento oznam bude platiť 

pre celú obec aj v súvislosti s kosením a udržiavaním verejných priestranstiev pred rodinnými 

domami. Pripomenula dobré zvyky obyvateľov obce, kedy bolo udržiavanie verejného priestranstva 

obyvateľmi pred rodinnými domami samozrejmosťou a zdôraznila, že nie je v možnostiach obce, 

personálne, ani finančne, toto zabezpečovať.  

Prítomní ďalej diskutovali o možnostiach rekonštrukcie kultúrneho domu, objektu bývalej materskej 

školy a vybudovania sociálneho zariadenia v dome smútku vo Vieske.  

 

Prítomní ďalej diskutovali o efektívnosti vypínania verejného osvetlenia, starostka 

povedala, že úspora bude ku koncu roku vyčíslená a ušetrené prostriedky budú použité na postupnú 

výmenu verejného osvetlenia.  
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K BODU 10: Záver 

 

Pretože zo strany poslancov ani prítomných občanov neboli vznesené žiadne ďalšie 

pripomienky, starostka Mgr. Iveta Matúšová zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

Mgr. Iveta Matúšová 

                                                                           Starostka obce  Radošovce      

 

 

 

 

Overovatelia :     

 

Mgr. Viktor Gréč         .............................................. 

 

Mária Kuchárková      ............................................. 


